
                                                      Protokół Nr LXXI/24 

z LXXI sesji IV kadencji  

 Rady Powiatu Zduńskowolskiego  

z dnia 23 lutego 2024 r. i 27 lutego 2024 r.  

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie LXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 

Otwarcia LXXI sesji dokonał przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum.  

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

1. Otwarcie LXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zduńskowolskiego za 



lata 2021-2022.  

6. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu zduńskowolskiego w 

2023 r.     

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2023 r.  

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo-Budżetowej za 2023 r.   

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                                       

i Infrastruktury Technicznej za 2023 r.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Zduńskowolskiego.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 3/24. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024. – 

FK/RP - 4/24. 

13. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

14. Interpelacje i zapytania Radnych. 

15. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie LXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Starosta Hanna Iwaniuk złożyła wniosek z dnia 19 lutego br.  o rozszerzenie porządku obrad 

o pkt: 

1/ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2024-2026 w Powiecie Zduńskowolskim”.   

2/Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Zduńskowolskim na 

lata 2024-2030” oraz Diagnozy zjawiska przemocy domowej na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego w 2023 r. 

 

oraz 

 

wniosek z dnia 22 lutego br. o rozszerzenie porządku obrad o pkt: „Podjęcie uchwały w 

sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia przez Gminę Zapolice Powiatowi 

Zduńskowolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania pn. 

Budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 1765E w miejscowości 

Pstrokonie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie punktów zgodnie z wnioskiem z dnia 19.02.24 r. :  

1/ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2024-2026 w Powiecie Zduńskowolskim”.   

2/Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Zduńskowolskim na 

lata 2024-2030” oraz Diagnozy zjawiska przemocy domowej na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego w 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk 

, Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Nowak , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik  

 

Głosowano w sprawie: 

reasumpcja głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie punktu zgodnie z wnioskiem z dnia 22.02.24 r.  

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia przez Gminę Zapolice 

Powiatowi Zduńskowolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację 

zadania pn. Budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 1765E w 

miejscowości Pstrokonie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik  

 

 



Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu przyjęła porządek obrad. 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zduńskowolskiego 

za lata 2021-2022.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2024-2026 w Powiecie Zduńskowolskim”.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie 

Zduńskowolskim na lata 2024-2030” oraz Diagnozy zjawiska przemocy domowej na 

terenie Powiatu Zduńskowolskiego w 2023 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia przez Gminę 

Zapolice Powiatowi Zduńskowolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

na realizację zadania pn. Budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych na drodze 

powiatowej nr 1765E w miejscowości Pstrokonie. 

9. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu zduńskowolskiego w 

2023 r.     

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2023 r.  

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo-Budżetowej za 2023 r.   

12. Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                                       

i Infrastruktury Technicznej za 2023 r.   

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Zduńskowolskiego.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 3/24. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024. – 



FK/RP - 4/24. 

16. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

17. Interpelacje i zapytania Radnych. 

18. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie LXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z LXX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół  z LXX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchalewski do Komisji uchwał zaproponował: 

1/Radnego Marcina Łabędzkiego, 

2/Radnego Pawła Mataśkę, 

3/Radnego Stanisława Szustera. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 



Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu ustaliła skład komisji: 

1/Radny Marcin Łabędzki, 

2/Radny Paweł Mataśka, 

3/Radny Stanisław Szuster. 

 

Punkt 5 

Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zduńskowolskiego za lata 

2021-2022. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał i przyjęła sprawozdania. 

 

Przewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Grzegorz Włodarczyk poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał i przyjęła sprawozdania. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał i 

przyjęła sprawozdania. 

 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że na sesję przybyło grono 

pedagogiczne Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach.  

Poprosił o przedstawienie sprawy z jaką przybyli.  

 

Dyrektor Ireneusz Stasiak poinformował, że w miesiącu styczniu pojawiła się możliwość 

przejęcia szkoły w Wojsławicach pod Ministerstwo Rolnictwa. Od wielu lat obserwuje się 

spadającą liczbę chętnych do szkoły, jest tu problem z dojazdem ze względu na brak 

komunikacji. Duże koszty utrzymania ze względu na specyfikę placówki.  Pięć lat temu były 

już podjęte próby przejęcia szkoły przez Ministerstwo, niestety została wówczas przejęta 

szkoła w Sędziejowicach. Przejście pod Ministerstwo da szkole wiele korzyści. Jest to 

placówka z tradycją, kształci w wielu zwodach.  Ministerstwo zapewni szkole pełne 

utrzymanie, możliwość pełnego dofinansowanie bez względu na liczebność klas.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zaproponował by temat podjąć w sprawach 

różnych.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski przypominał, że zawsze gości Rada dopuszczała do głosu poza 

kolejnością. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz złożył wniosek formalny o podjęcie dyskusji. 

 

Radca prawny Magdalena Szablewska – Gmerek poinformowała, że należy przegłosować 

wniosek formalny. Jeżeli chodzi o kontynuowanie dyskusji to są dwie drogi:  



tj. przerwanie obrad i kontynuowanie w następnym wyznaczonym terminie bądź na sesji 

nadzwyczajnej zgodnie ze statutem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zapytał czy radny Dawid Mazurkiewicz 

podtrzymuje swój wniosek. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że jeżeli odbędzie się sesja nadzwyczajna jest 

skłonny wniosek wycofać. Nie ma na piśmie wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  

 

Radca prawny Magdalena Szablewska – Gmerek poinformowała, że tak jak już mówiła Rada 

może postanowić o przerwaniu tej sesji na wniosek radnego i kontynuowaniu w innym 

terminie. W sytuacji gdyby doszło do przejęcia szkoły przez ministra, to jest obowiązek do 

końca lutego powiadomienia rodziców o likwidacji liceum i w miejsce tego powołania innego 

liceum ogólnokształcącego, które wchodzi obecnie w zespół szkół.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że wycofuje wniosek,  w pkt „sprawy różne” 

złoży wniosek o kontynuowanie  tematu w innym terminie. Najważniejsze by były materiały.  

 

Radna Joanna Pawłowska poprosiła o przygotowanie materiałów tak by wszyscy mieli 

jasność co do wątpliwości.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

podjęcia dyskusji (Dawid Mazurkiewicz - wniosek formalny).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Piotr Warchlewski  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał w jakim zakresie ma nastąpić to przejęcie.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że tematem Zarząd Powiatu zajmował się w ekstra 

ordynaryjnym czasie. Zarząd nie uzyskał jednoznacznego stanowiska. Stąd dziś nie pojawiła 

się żadna uchwała w tym temacie. Było wiele wątpliwości, które nie zostały rozstrzygnięte.  

Nie ma informacji na piśmie np. co z programami unijnymi. Czas był zbyt krótki a pytań było 

wiele. Padła propozycja (skoro jest to uchwała rady powiatu), by temat poruszyć w sprawach 

różnych na sesji a następnie podjąć decyzję o zrobieniu przerwy w sesji lub zwołać sesję 

nadzwyczajną. Czasu na zajęcie się tematem jest mało. Po wyrażeniu woli przez Radę 

Powiatu wymagana jest jeszcze opinia Kuratora Oświaty.  



 

Radny Tomasz Ziółkowski poinformował, że wczorajszy Zarząd nie odnosił się czy jest 

zwolennikiem przekazania majątku do Ministerstwa Rolnictwa tylko do trybu procedowania. 

Osobiście nie wyraził zgody na przedstawienie w dniu dzisiejszym uchwały, ponieważ 

stwierdził, że nie można radnym podczas sesji bez informacji i materiałów przedstawić ten 

temat. Większość członków zarządu jest zwolennikiem przekazania szkoły do Ministerstwa 

Rolnictwa, ale nie w takim trybie. Pani starosta nie do końca mówi prawdę.    

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że to czy mówi prawdę czy nie można sprawdzić na 

nagraniu, które funkcjonuje do momentu przyjęcia protokołu. Jest to uchwała wyrażająca 

wolę, ma charakter intencyjny, nie wiadomo jaka będzie opinia Kuratora Oświaty. Jest 

zwolenniczką sesji nadzwyczajnej.  

 

Pani Bogumiła Filipiak stwierdziła, że szkoła w Wojsławicach jest trudna w utrzymaniu od 

lat. Od lat słyszymy, że jesteśmy pod kreską. Utrzymanie kształcenia w tej szkole na 

wymaganym poziomie w Polsce i Unii Europejskiej jest niemożliwe. Od wielu lat 

obserwujemy jak kurczy się nasza baza edukacyjna. Produkcja roślinna jest zlikwidowana, w 

oborze stoi sprzęt który służy obsłudze dróg. Jaka to baza kształcenia praktycznego. 

Dochodzą do nas głosy, że ze względu na niż demograficzny nie mamy prawa otwierać 

kierunków na koleiny rok szkolny. Jeżeli w tym roku zamknie się nabór, to w kolejnym roku 

nie będziemy brani pod uwagę jako szkoła przez młodych ludzi. Co roku słyszy się, że 

„Wojsławice są do likwidacji”. Były już próby przejścia szkoły pod Ministerstwo. Podczas 

pierwszej - powiat nie wyraził zgody. W drugiej próbie była wola ale Ministerstwo nie 

wyraziło zgody. Teraz pojawiła się kolejna szansa i chcielibyśmy ją wykorzystać. 

Myśleliśmy, że ta inicjatywa będzie zaakceptowana przez Zarząd i na tej radzie zostanie 

wyrażona wola. Bardzo prosimy by nie patrzeć na nas przez pryzmat przekazywanego 

majątku a także popatrzeć na zasoby ludzkie i możliwości rozwojowe i na to czym ta szkoła 

może być dla tego powiatu. Przecież my się stąd nie wyniesiemy ta ziemia, budynki i projekty 

tutaj pozostaną. Majątek pozostanie i będzie służył lokalnej społeczności.    

 

Pani Jolanta Ławniczak stwierdziła, że szkołę tworzy majątek ale przede wszystkim ludzie, 

którzy mają pomysły na ta szkołę. Pierwszy raz chcieliśmy przejść pod Ministerstwo w 2008 

r. Nie dostaliśmy „zielonego światła z powiatu”, drugi raz w 2019 r. Przejście pod 

Ministerstwo jest ogromną szansą dla szkoły. Szczególnie, że czeka nas niż demograficzny. 

Nie ma szkoły bez ucznia, nauczycieli. Do naszej szkoły przychodzą pasjonaci, którzy wiedzą 

czego chcą. Jeżeli nie będzie dobrej bazy to nie przyjdą. Młodzież  twierdzi, że ma lepszy 

sprzęt w domu. Grono jednogłośnie chce przejść pod Ministerstwo. Większość pracowni 

powstało z projektów, które piszą sami nauczyciele. Było 100 ha zostało około 60 ha. Mamy 

nakaz remontu dworku. To ruina, na wyremontowanie potrzebne jest 15 mln zł.  Powiatu nie 

stać na ten remont. Chcemy normalnie funkcjonować. 42 osoby w jednej klasie (10 z 

orzeczeniem czy uczeń słaby). Tak nie da się pracować.  Później się nam zarzuca, że są słabe 

wyniki maturalne. Niedawno był projekt międzynarodowy, udało się do niego przystąpić 

dzięki Pani staroście. Przy 300 absolwentach jaka jest szansa, że uda się utworzyć chociaż 

jedną klasę. Mamy zablokowane już utworzenie szkoły branżowej. Co z tego, że będzie 

wszystko wyposażone, skoro za chwilę nie będziemy mogli tu być.  Najważniejszy jest zasób 

ludzki, to człowiek tworzy miejsce pracy, rodzinę czy radę powiatu.  Wszystko co my 

proponujemy jest negowane. Jako nauczyciele nie mamy nic do powiedzenia.  Jaki macie 

Państwo pomysł na naszą szkołę.  

 



Radny Dawid Mazurkiewicz złożył wniosek o przerwanie sesji po pkt 19, w celu uzupełnienia 

porządku o punkty związane z podjęciem uchwał dot. przekazania szkoły w Wojsławicach 

Ministrowi. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zaproponował powrót do punkt z porządku obrad.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał na ile poprawił się klimat w wyniku przebudowy 

skrzyżowania na ul. Kilińskiego, Dąbrowskiego i Srebrna. Wg. Pana radnego klimat się 

pogorszył z racji tego, że wszyscy hamują przed tymi skrzyżowaniami. Wytwarza się więcej 

spalin.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk odpowiedziała, że na podstawie analizy, zmiany w środowisku są 

widoczne w dłuższej perspektywie czasu.   Nie da się w jednoznaczny sposób określić tych 

efektów. Zakładamy, że tak jest  - natomiast stopnia poprawy nie znamy. Jesteśmy 

zobowiązani do uchwalenia takich programów.  

 

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że te elementy są traktowane jako polepszające warunki. 

Upłynnienie i spowolnienie ruchu powoduje mniejsze zużycie paliwa. Ten czynnik jest brany 

pod uwagę w tego typu raportach. Nie mamy na to wpływu. Takie wytyczne są od lat. Czy są 

słuszne czy nie trudno to ocenić.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że jego zdaniem te skrzyżowania nie upłynniły ruchu.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przerwania sesji po pkt 19, w celu uzupełnienia porządku o punkty związane z podjęciem 

uchwał dot. Przekazania szkoły w Wojsławicach Ministrowi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Warchlewski  

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk  

 

 

Rada Powiatu przyjęła Raport.  

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2024-2026 w Powiecie Zduńskowolskim”. 



 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2024-2026 w Powiecie Zduńskowolskim”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk  

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXXI/6/24 w sprawie uchwalenia „Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2024-2026 w Powiecie Zduńskowolskim”. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Zduńskowolskim na 

lata 2024-2030” oraz Diagnozy zjawiska przemocy domowej na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego w 2023 r. 

 

 

Pani Magdalena Sobczyk – Wierzbicka Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Zduńskiej Woli poinformowała, że konieczność poprawy programu w trakcie jego 

obowiązywania wynika z nowelizacji ustawy i wprowadzenia nazewnictwa. Dzisiaj nie mamy 

do czynienia z przemocą w rodzinie ze sprawcą i ofiarą tylko z przemocą domową i osobą 

doznającą przemocy i osobą stosującą przemoc.  Katalog został rozszerzony. Zostały 

przeprowadzone ankiety. Służby wojewody oferują utworzenie na terenie powiatu ośrodka 

wsparcia dla ofiar przemocy. Nie ma jednak takich warunków zarówno lokalowych jak i 

kadrowych, wymogi są bardzo duże. Taki specjalistyczny ośrodek od lat funkcjonuje w 

Łodzi.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Zduńskowolskim na 

lata 2024-2030” oraz Diagnozy zjawiska przemocy domowej na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego w 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXXI/7/24 w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w 

Powiecie Zduńskowolskim na lata 2024-2030” oraz Diagnozy zjawiska przemocy domowej 

na terenie Powiatu Zduńskowolskiego w 2023 r. 

 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia przez Gminę Zapolice 

Powiatowi Zduńskowolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację 

zadania pn. Budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 1765E w 

miejscowości Pstrokonie. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia przez Gminę Zapolice 

Powiatowi Zduńskowolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację 

zadania pn. Budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 1765E w 

miejscowości Pstrokonie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXXI/8/24 w sprawie udzielenia przez Gminę Zapolice 

Powiatowi Zduńskowolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację 

zadania pn. Budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 1765E w 

miejscowości Pstrokonie. 

 

 

Punkt 9 



Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu zduńskowolskiego w 2023 

r. 

 

Rada Powiatu przyjęła informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu 

zduńskowolskiego w 2023. 

 

Punkt 10 

Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2023 r. 

 

Rada Powiatów przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2023 r. 

 

 

Punkt 11 

Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo-Budżetowej za 2023 r. 

 

Rada Powiatów przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej za 2023 r. 

 

 

Punkt 12 

Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej za 2023 r. 

 

Rada Powiatów przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej za 2023 r. 

 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Zduńskowolskiego. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski poprosił o udzielenie głosu skarżącemu.  

 

Pan Jan Bednarski poinformował, że w dniu 6 grudnia 2023 r. złożył pismo do Pana 

Przewodniczącego. Pan przewodniczący poinformował, że sprawę przekazał do Komisji.                 

W międzyczasie otrzymał odpowiedź od Pani starosty. Niestety ta odpowiedź jest 

niezadawalająca. W międzyczasie swoją sprawę zgłosił do Pana Zbigniewa Piotrowskiego               

w celu złożenia interpelacji. Pan Piotrowski poinformował, że nie uzyskał jeszcze 

odpowiedzi.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski przypominał, że prosił o bilans przed pracami kartograficznymi            

i geodezyjnymi, które prowadzono i po tych pracach. Takiej informacji do dzisiaj nie 

otrzymał. Jedynie, że takich szczegółowych informacji urząd nie może udzielać. Poprosił by 

sprawę ponownie zbadać pod kątem bilansu w tym obrębie.  

 

Radny Marcin Łabędzki ponowił zaproszenie do urzędu w celu wyjaśnienia wszystkich 

wątpliwości. Do dnia dzisiejszego Pan radny Piotrowski nie przybył. Ewentualne różnice 

mogą wynikać ze szczegółowości przeliczeń dziś a w latach wcześniejszych. Działka o której 

mowa nigdy nie była wpisana jako droga i ma prywatnego właściciela, nie ma wpisu Skarb 

Państwa.  

 



Pani Joanna Pawłowska Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, 

że  do Przewodniczącego Rady wpłynęło pismo dotyczące działania starosty w zakresie 

geodezji. Przewodniczący Rady powyższe pismo skierował do Komisji celem jego zbadania. 

Komisja uznała pismo za skargę na działania starosty zduńskowolskiego w zakresie nadzoru 

nad Wydziałem Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami. Komisja ma 

określone uprawnienia i może rozpatrywać określone skargi. Komisja w wyniku prac ustaliła, 

że na wszystkie pisma kierowane do Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami wnoszący skargę uzyskał wyczerpujące odpowiedzi.  Zmiany na 

stanowisku naczelnika w Wydziale Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami nie miały związku z niniejszą sprawą. Firma Geo-Bud wymieniona w 

skardze wykonała na zlecenie skarżącego pracę  geodezyjną, zaewidencjonowaną w 

Powiatowym Zasobie Geodezyjnym i Kartograficznym  w Zduńskiej Woli pod numerem 

P.1019.732.2020. W celu realizacji prac Geo-Bud i wnoszący skargę zawarli umowę cywilno 

- prawną. Starosta Zduńskowolski nie jest stroną tej umowy i nie odpowiada za wzajemne 

zobowiązania. Fragment gruntu o szerokości około 3 m i długości około 250 m położony 

między danymi działkami nie jest drogą publiczną i stanowi część działki ewidencyjnej w  

obrębie Pratków. Nie jest częścią drogi — działki ewidencyjnej biegnącej przez wieś Pratków. 

W rejestrze ewidencji gruntów i budynków widnieje zapis, że działka ta jest własnością osoby 

fizycznej  i nie należała do własności Skarbu Państwa. Obecny właściciel nabył ją także od 

prywatnego właściciela w 2015 r. i nie jest nim właściciel danej działki. Komisja w oparciu o 

uzyskane wyjaśnienie oraz informacje nie dopatrzyła się uchybień po stronie działania starosty 

zduńskowolskiej i rekomenduje uznanie skargi za bezzasadną.  

 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

uznanie skargi za bezzasadną.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska , 

Romuald Solarek , Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Zbigniew Piotrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof 

Nowak , Stanisław Szuster  

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Mielczarek-Sójka  

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Zduńskowolskiego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Joanna 

Pawłowska , Romuald Solarek , Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 

Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Zbigniew Piotrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Stanisław 

Szuster  

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Mielczarek-Sójka  

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk  

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę  LXXI/9/24 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Starosty Zduńskowolskiego.  

 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 3/24. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 3/24..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Mielczarek-Sójka  

NIEOBECNI (3) 



Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę  LXXI/9/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024. – FK/RP 

- 4/24. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024. – FK/RP 

- 4/24.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Mielczarek-Sójka  

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Grzegorz Włodarczyk  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę  nr LXXI/10/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2024. 

 

 

Punkt 16 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zwrócił uwagę, że w informacji międzysesyjnej brak informacji 

na temat działań Zarządu w miesiącu lutym a w szczególności brak informacji o wizycie w 

Ministerstwie w dniu 25 stycznia.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że zamierzała tą informację razem z dokumentami 

przekazać ustnie Radzie Powiatu w punkcie informacji starosty.   

 

Radny Andrzej Dutkiewicz stwierdził, iż brak tej informacji świadczy o tym, że Zarząd 

Powiatu coś chciał ukryć. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że nie ma sobie nic do zarzucenia w tym względzie.  O 

temacie wizyty dowiedziała się kiedy była na miejscu. Byliśmy w Ministerstwie Rolnictwa 



oraz Ministerstwie  Edukacji.  Rozmawialiśmy z panem Wiceministrem Kiepurą. Byliśmy 

także w Ministerstwie Infrastruktury Technicznej.  Głównym celem była sprawa przejazdu na 

ul. Henrykowskiej. Okazało się, że są jakieś środki i być może będzie można je wykorzystać.  

Zostało przygotowane pismo podpisane przez Pana Wójta Staniuchę i Prezydenta Miasta Pana 

Pokorę i przeze mnie. Stwierdziliśmy, że lepiej pismo dostarczyć osobiście.   

 

Radny Andrzej Dutkiewicz stwierdził, że rozmowy trwają już prawie miesiąc a Pani Starosta 

nie poinformował Rady o tych rozmowach.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że nie miała zamiaru niczego ukrywać. Przeprosiła Pana 

radnego jeżeli czuje się urażony. Ma ze sobą dokumenty i chciała ten temat poruszyć.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poprosił o bardziej skrupulatne przedstawianie informacji na 

temat działania Zarządu Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski nawiązał do sprawy, kiedy to zarzucono mu 

złamanie prawa. Sprawa trafiła do organu nadzorującego. Zwrócił się do radnego Dawida 

Mazurkiewicza o przedstawienie rozstrzygnięcia nadzorczego. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że otrzymał odpowiedź, że pan przewodniczący 

nie złamał prawa. Osobiście ma swoje zdanie w tej sprawie i go nie zmieni.  

 

Radny Marcin Łabędzki podkreślił, że to było zwykłe robocze spotkanie, na tym spotkaniu 

nic się nie rozstrzygało. Informacja podana w punkcie merytorycznym też jest informacją.  

 

 

Punkt 17 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Stanisław Szuster zapytał czy został ogłoszony przetarg na drogę Borki Prusinowskie 

Prusinowice. 

 

Pani Kinga Kras Naczelnik Wydziału  Inwestycji i Zamówień Publicznych poinformowała, że 

sprawa jest na finale uzyskania dokumentacji projektowej.  Trwają prace na przygotowaniem 

projektu. Jak tylko będzie zgłoszenie, ogłoszony zostanie przetarg.  

 

Radny Romuald Solarek złożył interpelację w sprawie o przeanalizowania poziomu 

wynagrodzeń pracowników administracji w stosunku do wynagrodzeń pracowników obsługi.  

 

Radny Krzysztof Nowak zapytał o prace porządkowe na drodze ul. Przatowska. Zgłosił 

uszkodzenie przepustu na wysokości sklepu. Dokumentacja jest wykonana ale środków nie 

ma.  

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli udzielił stosownej 

odpowiedzi. Odbywa się tam karczowanie. Pozyskany materiał jest wywożony do Domu 

Pomocy Społecznej w Przatówku, gdzie jest kotłownia. Prace muszą zostać wykonane choćby 

ze względu, że tą drogą będzie przejeżdżał w tym roku wyścig kolarski Solidarności i 

Olimpijczyków. Co do przebudowy jest dokumentacja ale nie udało się pozyskać środków na 

ten odcinek.  

 



Radna Joanna Pawłowska zapytała kiedy przy szpitalu będzie diabetolog.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o złożenie zapytania na piśmie.  

 

Punkt 18 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

 

Wniosków i oświadczeń nie było. 

 

Punkt 19 

Sprawy różne. 

 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski w związku z wnioskiem Radnego Dawida 

Mazurkiewicza zarządził przerwę do dnia 27 lutego do godz. 9.00. 

 

Po przewie 27 lutego br. godz. 10.   

Starosta Hanna Iwaniuk złożyła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o pkt. 

1/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przekazania do prowadzenia Ministrowi 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach 

 

2/ Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego w 

Wojsławicach z Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach i 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Wojsławicach. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: rozszerzenia porządku obrad sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu rozszerzyła porządek obrad.  

 

Punkt 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przekazania do prowadzenia Ministrowi 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach 



 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przekazania do prowadzenia Ministrowi 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Piotr Warchlewski  

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXXI/12/24 w sprawie wyrażenia woli przekazania do 

prowadzenia Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach.  

 

 

Punkt 21 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego w 

Wojsławicach z Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach i 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Wojsławicach 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego w 

Wojsławicach z Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach i 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Wojsławicach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  



PRZECIW (1) 

Piotr Warchlewski  

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Rychlik  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXXI/13/24 w sprawie zamiaru wyłączenia Liceum 

Ogólnokształcącego w Wojsławicach z Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Ustawicznego w 

Wojsławicach i likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Wojsławicach.  

 

 

Punkt 22 

Zakończenie LXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

LXXI sesję zakończył przewodniczący Rady Piotr Warchlewski.  

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

Piotr Warchlewski  

 


